



جامعة 21 سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية

21 September UMAS

السيرة الذاتية ل د. الحسن هادي هادي الحمزي

البيانات باللغة العربية		البيانات باللغة الإنجليزية	
المعلومات الشخصية	الاسم: د. الحسن هادي هادي الحمزي الدرجة العلمية: دكتوراه قيد الإنجاز / ماجستير التخصص الدقيق: جراحة الفم والوجه والفكين الكلية: كلية طب الأسنان القسم العلمي: جراحة الفم والوجه والفكين الايمل الجامعي: alh.h.alhamzi1555@21umas.edu.ye	Personal Information	Name: Dr. Al-Hassan Hadi Hadi Al-Hamzi Academic Degree: Ph.D. Candidate / M.Sc. Specialty: Oral and Maxillofacial Surgery Faculty: Faculty of Dentistry Department: Oral and Maxillofacial Surgery University E-mail: alh.h.alhamzi1555@21umas.edu.ye
المواقع الأكاديمية والبحثية	Google Scholar: Available upon update ResearchGate: Available upon update ORCID: Available upon update AD Scientific Index: Available upon update WOS: Available upon update Scopus: Available upon update	Academic & Research websites	Google Scholar: Available upon update ResearchGate: Available upon update ORCID: Available upon update AD Scientific Index: Available upon update WOS: Available upon update Scopus: Available upon update
الخبرات المهنية والأكاديمية	• نائب رئيس قسم جراحة الوجه والفكين ومسؤول التدريب بهيئة المستشفى الجمهوري التعليمي - صنعاء • مسؤول عن متدربي الدراسات العليا (البورد والماجستير). • معيد بقسم الجراحة - كلية طب الأسنان - جامعة صنعاء • العمل في مركز د. القاسم محمد عباس لجراحة الوجه - والفكين منذ 2017	Professional Experiences:	• Deputy Head of Oral and Maxillofacial Surgery and Training Coordinator, Al-Gumhouri Teaching Hospital, Sana'a. • Coordinator for postgraduate trainees (Board, Master's and Ph.D.). • Teaching Assistant, Department of Surgery, Faculty of Dentistry, Sana'a University. • Worked at Dr. Al-Qasem Mohammed Abbas Center for Oral and Maxillofacial Surgery since 2017.
التعليم	• درجة الدكتوراه: قيد الإنجاز - كلية طب الأسنان - جامعة صنعاء. محور البحث: تقييم السدائل الحرة المجهرية في إعادة بناء الفم والوجه والفكين لمرضى الصدمات والأورام. • درجة الماجستير: ماجستير في طب الأسنان الإكلينيكي (جراحة الفم والوجه والفكين) - جامعة صنعاء - 2024 • بكالوريوس: طب وجراحة الفم والأسنان - جامعة صنعاء 2017.	Education	• Ph.D. (In progress), Faculty of Dentistry, Sana'a University. Research focus: evaluation of microvascular free flaps in oral and maxillofacial reconstruction for trauma and oncology patients. • M.Sc. in Clinical Dentistry (Oral & Maxillofacial Surgery), Sana'a University, 2024. • B.Sc. in Dental Surgery (B.D.S.), Sana'a University, 2017.



جامعة 21 سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية

21 September UMAS

Personal Skills	• Academic and clinical teaching skills. • Surgical planning and patient communication. • Teamwork, supervision and training. • Arabic and English professional communication.	• مهارات تدريسية وأكاديمية وسريرية • التخطيط الجراحي والتواصل مع المرضى • العمل الجماعي والإشراف والتدريب • تواصل مهني باللغة العربية والإنجليزية	المهارات الشخصية
Experience and skills in the field of development and quality assurance	• Academic follow-up and trainee supervision. • Clinical documentation and departmental coordination. • Participation in training development and educational organization. • Interest in quality improvement in clinical and academic practice.	○ متابعة أكاديمية وإشراف على المتدربي ○ توثيق سريري وتنسيق إداري داخل القسم ○ المساهمة في تطوير التدريب والتنظيم التعليمي ○ اهتمام بتحسين الجودة في الممارسة الأكاديمية والسريرية	الخبرات والمهارات في مجال التطوير وضمان الجودة
Projects	• Ph.D. research project on microvascular free flaps in trauma and oncology reconstruction. • Master's thesis: mandibular lengthening. • Participation in cleft lip and palate treatment camps.	○ مشروع الدكتوراة حول السدائل الحرة المجهرية في إعادة البناء لمرضى الصدمات والأورام ○ رسالة الماجستير: تطويل عظم الفك السفلي ○ المشاركة في مخيمات علاج الشفة الأرنبية وشق الحنك	المشاريع المنجزة
Professional Affiliations	• Medical Council of Yemen - Licensed specialist in Oral and Maxillofacial Surgery. Sana'a University - Faculty of Dentistry. Al-Gumhouri Teaching Hospital, Sana'a.	• المجلس الطبي اليمني - أخصائي مرخص في جراحة الفم - والوجه والفكين. - جامعة صنعاء - كلية طب الأسنان. هيئة المستشفى الجمهوري التعليمي - صنعاء	الانتماءات المهنية
Training Courses and Workshops	- Participation in clinical and surgical OMFS training activities. - Involvement in postgraduate supervision of Board, Master's and Ph.D. trainees. - Participation in cleft lip and palate treatment camps.	- المشاركة في أنشطة تدريبية وسريرية وجراحية في مجال جراحة الفم والوجه والفكين - الإسهام في الإشراف على متدربي البورد والماجستير الدكتوراة. - المشاركة في مخيمات علاج الشفة الأرنبية وشق الحنك	الدورات التدريبية والورش
Scientific Activities and Conferences	- Participation in scientific and academic activities in oral and maxillofacial surgery and dentistry. - Clinical and academic supervision in teaching hospital activities.	- المشاركة في الأنشطة العلمية والأكاديمية في مجال جراحة الفم والوجه والفكين وطب الأسنان - الإسهام في الإشراف السريري والأكاديمي ضمن - أنشطة المستشفى التعليمي	الأنشطة والمؤتمرات العلمية



جامعة 21 سبتمبر للعلوم الطبية والتطبيقية

21 September UMAS

Publications	Research and scientific papers: • Quantitative evaluation of newly formed bone density after mandibular lengthening using computed tomography in a Yemeni patient sample. • Reconstruction of maxillofacial defects using a vascularized free fibular flap. • Role of albumin in preventing fistula formation after cleft palate repair.	الأبحاث والأوراق العلمية • التقييم النوعي لكثافة العظم المتكون حديثاً بعد عملية تطويل الفك السفلي باستخدام التصوير المقطعي المخروطي لعينة من المرضى اليمنيين • تعويض إصابات الوجه والفكين بسديلة وعائية حرة مأخوذة من الشظية • دور الألبومين في منع تكون الناسور بعد عملية إصلاح شق الحنك	الأبحاث المنشورة
Scientific Conferences	- Participation in scientific and academic activities related to Oral and Maxillofacial Surgery and Dentistry. - Contribution to clinical and academic supervision within teaching hospital activities. - Engagement in academic presentations, case discussions and specialty-related professional meetings.	- المشاركة في الأنشطة العلمية والأكاديمية المتعلقة بجراحة الفم والوجه والفكين وطب الأسنان - الإسهام في الإشراف السريري والأكاديمي ضمن أنشطة المستشفى التعليمي - المشاركة في العروض الأكاديمية ومناقشات الحالات واللقاءات المهنية المرتبطة بالتخصص	المؤتمرات العلمية